
Dagsorden skolebestyrelsesmøde 
Dato 13/11 2023 kl. 17.30-20.00 

Sted: Mødelokale Heerup 

Forplejning: Smørrebrød 

Deltagere: Malene Fischer Olsen, Erik Modin, Nadia Qureshi, Andreas Feltsen, Katja Ørskov 

Holmfred, Signe Vendelbo Sørensen. Mir Koc 9.c 

Dennis Kjærulf og Mikkel Pehn (medarbejderrepræsentanter). Elevrepræsentanter. 

Fraværende: Katja og Andreas 

Ledelsen: Jan Christensen, Hanne Garval 

Suppleanter:  

Ordstyrer: Malene 

Forklaring: B=beslutningspunkt, O=orienteringspunkt, D=punkt til drøftelse 

Dagsorden: 

Beslutningspunkt – Godkendelse af referatet (5 min.) 
Godkendt 

• Orienteringspunkt – Nyt fra elevrådet (10 min) 

Mir 9.c. er ny i elevrådet. Der er ikke noget nyt fra elevrådet.  

Punkt til drøftelse/ beslutningspunkt SKOK-møde pejlemærker (20 min) 
Vi har en udmelding fra forvaltningen i forhold til de politiske pejlemærker, som vi skal 

arbejde efter. Pejlemærker er en form for fokuspunkter. Følgende pejlemærker er: 

Mangfoldig skole, dialog, alsidige læringsmiljøer. Jan og Malene vil på mødet fortælle om 

CO-teaching og Indre Styrke. 

Punkt til drøftelse/ beslutningspunkt – Trivselsforældremøde i januar (60 min) 
Den 22. januar 2024 kl. 17-19 i Personalerummet afholdes der Trivselsforældremøde. 

Signe og Malene skriver ud til forældrene på Aula til trivselsforældrene, og Lise opretter en 

tilmelding på Aula. Formålet med mødet er at forældrene kan give hinanden gode ideer til 

arrangementer samt skabe et forum for debat om dilemmaer. Punktet kommer på til næste 

skolebestyrelsesmøde, hvor programmet bliver præsenteret.  



Orienteringspunkt/ punkt til drøftelse – Undervisningsmiljø-vurdering (10 min) 
• Vi skal lave en undervisningsmiljørapport, som skal ligge på hjemmesiden. Hanne Garval 

og Michal Støckel er i gang med at indhente spørgeskemaer fra udvalgte klasser, som skal 

danne datagrundlag for det videre udarbejdelse af rapporten. Vi forventer rapporten færdig i 

slutningen af november eller start december. 

Orienteringspunkt- Frikvarter/mobilpolitik (10 min) 
Vi har iværksat frikvartersaktiviteter tirsdag og torsdag i Hallen, og det går rigtig godt. 

Eleverne spiller bold, skak samt andre aktiviteter på tværs af årgangene. Det fungerer i det 

store hele rigtig godt med den nye mobilpolitik, og de store elever er ved at vænne sig til 

tanken. De store elever må kun have mobiltelefonerne i det store frikvarter i egen klasse.  

Orienteringspunkt- - Skoleskov (5 min) 
Skoleskoven har været et rigtig godt projekt, og eleverne har været dybt engageret i at 

plante træerne. Det har været et rigtig godt samarbejde med Grøn Entreprise.  

Orienteringspunkt- - Besparelser specialområdet (10 min) 
• Det er fundet en hel del fejl i de besparelser, der er blevet præsenteret, så de bliver ikke 

effektueret pr. 1. januar 2024.   

Eventuelt 
Frydenhøjskolen skal deltagelse i en undersøgelse vedr. rusmidler på 9. årgang. Derudover 

er vi som skole udtrukket til at være panelskole vedr. tankerne om at sætte skolen fri. Her 

skal både elever og personale svare på spørgsmål.  

Det er Ole Møller fra Gungehusskolen, som bliver den nye Center chef. Gerhard vender 

tilbage til Frydenhøjskolen d. 01.12.23. 

 

Følgende punkt tages op på kommende møde: 
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